
Referat fra FAU-møte Madlavoll skole: 1/24-25 

Tid: Onsdag 2. oktober kl. 1900-2030 

Sted: Madlavoll skole, hovedinngangen 

Saksliste: 

1/24-25: Informasjon fra rektor 

Rektor gikk gjennom aktuelle saker på Madlavoll skole. Rektoren orienterte blant annet 
om bemanningssituasjonen på skolen som er tilfredsstillende, om skolemiljø-saker på 
skolen og det gode arbeidet som gjøres der, om status for byggets tilstand og befaring, 
om at lekeapparatet Borgen skal bygges om igjen nå i oktober. I tillegg går 
aktivitetsdagen på skolen ut dette skoleåret. 7/11 blir det Hei Verden, og FAU skal bistå 
med kafe. 

Vedtak: Rektors status ble tatt til orientering. 

2/24-25: Runde rundt bordet 

Representantene ga en orientering om hva som rører seg på trinnene. Det meste går som 
normalt på de fleste trinnene, men det er flere som melder om bekymring knyttet til 
skjermbruk, både på og utenfor skolen - og et ønske om at FAU engasjerer seg i denne 
saken. Femtetrinn meldte også om utfordringer knyttet til miljøet på trinnet. Dette følger 
representantene opp med avdelingsleder. 

Vedtak: FAU følger opp saken om skjermbruk på neste møte, ellers ble saken tatt til 
orientering.  

3/24-25: Oppdatering av vedtekter: Økonomi. 

FAU har 50.252 kroner til disposisjon på sin konto. Det ble diskutert hvilke regler som 
skal gjelde for bruk av disse midlene. 

Vedtak: Håkon Fossmark legger fram alternative forslag til neste møte, og disse føres inn 
i vedtektene. 

4/24-25: Forslag til FAU-møteplan for skoleåret 

Onsdag 13. november kl. 1900-2030 

Onsdag 29. januar kl. 1900-2030 

Onsdag 26. mars kl. 1900-2030 

Onsdag 21. mai kl. 1900-2030 

Vedtak: Møteplan vedtatt som foreslått. 

 



5/24-25: 17. mai 2025 

Ett FAU-medlem gis i oppgave å presentere forslag til 17. mai-komite til neste møte. Gå i 
dialog med forrige års komite for å sjekke om de ønsker å fortsette, samt om det er andre 
ting FAU må vite om og beslutte. 

Vedtak: Håkon Fossmark går i dialog og legger fram forslag til neste møte. 

6/24-25: Valg 

Vedtak: 

• Valg av FAU-leder 

o Kevin Tysdal ble valgt som leder. 

• Valg av nestleder 

o Lene Erikson ble valgt som nestleder. 

• Valg av økonomiansvarlig 

o Håkon Fossmark ble valgt som økonomiansvarlig. 

• Valg av én representant til Samarbeidsutvalget - som kommer i tillegg til FAU-
leder, som automatisk er valgt inn (les mer om det her) 

o Samina Bruket ble valgt som representant, i tillegg til Kevin Tysdal. 

• Valg av ansvarlige for trafikkaksjon (Oppgave: Finne datoer, lage oversikt over 
vakter, lage infoskriv til vakter. Maler ble laget i fjor som enkelt kan kopieres) 

o Anne Martha Worsøe og Lene Erikson ble valgt som ansvarlige.  

▪ Det ble presisert viktigheten av å få med alle foreldre til å stå vakter, 
ikke bare FAU/klassekontakter. 

• Valg av ansvarlige for foreldreforedrag (Oppgave: Gå i dialog med Madlavoll skole 
og se på muligheter for å arrangere sammen med dem) 

o Sandra Ellefsen Støylen ble valgt som ansvarlig, og går i dialog med 
Madlavoll så fort som mulig. 

• Valg av ansvarlig for kafeer. 

o Kristoffer Berre Alberts, Thomas Rune Olsen og Håkon Fossmark ble 
valgt som ansvarlige. 

7/24-25: Eventuelt 

• Halloween - hvordan kan FAU bidra til en inkluderende Halloween?  

https://foreldreutvalgene.no/fug/samarbeidsutvalget-i-skolen/


o Alle FAU-medlemmer bes ha et øye med sitt trinn at det tilrettelegges for 
at alle inkluderes, og det er felles arrangement i en eller annen form. 

• Årshjul - skal vi oppdatere det? (forrige årshjul ligger her)  

o Håkon Fossmark ser på mulighet for å oppdatere. 

• Vi bruker også Spond dette året til innkalling til møter og kommunikasjon. FAU 
leder er ansvarlig for å oppdatere gruppen og invitere inn nye medlemmer. 

 

https://www.minskole.no/DynamicContent/Documents/949-madlavoll-stv2-9e9ef789-0233-4cfe-a3cb-e3732550046a.pdf

